
A M E N D E M E N T*

Amendement scenario’s toekomstige afvalinzameling.

De volgende partijen dienen een aanpassing op het voorgestelde besluit in:

Henk Vreman, Gemeentebelangen Overbetuwe

Martijn Markus, CDA Overbetuwe

Thijme Hoffmann, GroenLinks Overbetuwe

Dia Vennis, Burgerbelangen Overbetuwe

Peter de Waard             VVD

Gerdien Maaijen Christenunie
  

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

Het concept-raadsbesluit als volgt te wijzigen:

1) Als minimaal ambitieniveau te voldoen aan de landelijke doelstelling van het VANG voor de 
verdere uitwerking van het grondstoffenbeleidsplan.

2) Het college opdracht te geven om scenario 1 verder uit te werken op het gebied van het 
aanbod van restafval op de milieustraten Elst en Andelst opdat het scenario voldoet aan de 
VANG doelstellingen en de raad hierover via een memo voor het zomerreces te informeren.

3) De raad via een memo voor het zomerreces te informeren of een scenario 4 (nascheiding) 
voor Overbetuwe leidt tot het behalen van de Vang doelstellingen en het nascheiden als 
principe integraal af te zetten tegen de andere 3 scenario’s.

4) Aan het college opdracht te geven om de scenario’s die voldoen aan de VANG doelstellingen 
verder uit te werken in combinatie met het door de raad vast te stellen 
grondstoffenbeleidsplan;

Dit is waarom we dit willen: 
Tijdens de behandeling van voorliggend raadsvoorstel in de voorronde is gebleken, dat er rond de 
verschillende scenario’s van scheiding van restafval zoveel vragen kleven, die in het eigenlijk niet 
mogelijk maakten een keuze te maken.
De raad wenst daarom een verdere uitwerking van scenario 2 en 3.

Ook is naar voren gekomen, dat een verdere scheiding van fijn restafval in de milieustraten tot een 
mogelijke vermindering van het aanbod zou kunnen leiden, waardoor een keuze voor scenario 1 
interessant kan zijn. Dit temeer, waar de gemeente Overbetuwe een groot buitengebied heeft.

Nascheiding is een vorm van ophalen van fijn restafval, waarbij plastic, drankenkartons en metaal bij 
het restafval worden gegooid, welke manier van ophalen in een groeiend aantal gemeenten in 
Nederland is geïntroduceerd. Of en in hoeverre dit voor Overbetuwe interessant is moet het college 
nader onderzoeken en in een memo verwoorden. 

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 18 april 2023.

Dit was hoe de partijen stemden:

GBO:  voor tegen
CDA: voor tegen



D66: voor tegen
BOB: voor tegen
VVD: voor tegen
GL: voor tegen
PvdA: voor tegen
CU: voor tegen

Totaal: voor tegen

Hiermee is dit amendement wel/niet aangenomen.

drs. D.E. van der Kamp
griffier

R.P. Hoytink-Roubos
voorzitter

*een amendement is een voorstel om het besluit te veranderen


